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Agenda 
 

 

 

 

  

Styrelsemöte IFK Grimslöv 
 

Tid 2024-08-13 18:00  

Plats Furuskans 

Kallade Samtliga i styrelsen samt representanter från herr, dam och 
ungdomssektion 

Medverkande Christian Bengtsson, Linnea Berggren Roger Arvidsson, 
Erik Arvidsson, Charlotte Lindahl, Angelica Arvidsson, Mia Berggren, 
Anna-Stina Karlsson, Tova Olsson.  

 

 

§1 Mötets öppnande 

 
Mötet öppnades av ordförande Roger Arvidsson som hälsade alla välkomna. 

 

§2 Val av Sekreterare 

 
Angelica Arvidsson valdes till sekreterare. 

 

§3 Val av person att justera protokollet 

 
Roger Arvidsson och Angelica Arvidsson valdes till justerare. 

 

§4 Godkännande av dagordning 

 
Dagordningen godkändes. 

 

§5 Föregående protokoll 

  
Föregående protokoll upplästes.  

 

§6 Fotbollssektionen 
Dialog gällande på beslut om hur truppsammansättning sker i 

seniorsektionerna generellt.  

 

Styrelsen har förtroende för nuvarande lagledningar inom respektive dam- och 

herrlag.  
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Beslut: Seniortrupperna hanteras av respektive lagledning. Så länge styrelsen 

har förtroende för lagledning i respektive dam- och herrlag blandar sig 

styrelsen inte i respektive laglednings truppsammansättning.    

 

Damlaget:  

Tillkommit några nya spelare inför hösten 

 

Herrlaget: 

Resultatmässigt går det väldigt bra, finns chans på division tre till nästa år.  

Marcus flaggar om förstärkning i fotbollssektionen.  

 

§7 Ungdomssektionen 
Fotbollsskola med över 60st barn genomfört i början av sommaren.  

 

Fotbollsutvecklare från Smålands fotbollsförbund lagbesök hos 8 av de yngre 

lagen. I de flesta lagen var ledarna aktiva och involverade, det har varit 

uppskattat. Charlotte har fått faktura samt uppgifter om fakturering till 

Smålands fotbollsförbund.  

 

Ungdomssektioner undersöker möjligheten till fortsätt upplägg under hösten. 

Viktigt att ledare är aktiva vid tillfällena samt positivt om de får möjlighet till 

dialog med fotbollsutvecklare en stund innan samt efter i direkt anslutning tills 

träningstillfället.  

 

Dialog om Mot Målet – en bok om utveckling och utmaning för ledare. 

Styrelsen undersöker möjlighet till inköp i föreningen eller om andra alternativ 

finns hos Smålands fotbollsförbund.   

 

Planering inför fotbollens sker av ungdomssektionen, går enligt plan. 

Spelschema klart och domare är tillsatt. Inträde är satt till seniormatcherna 

enbart. Halva-potten försäljning under fotbollens dag ordnas med instruktioner, 

dragning i pausen på damernas match. Charlotte ordnar med inköp till 

kioskförsäljning inklusive vegetariskt alternativ.  

 

Brottsregisterutdrag under insamling. Nya funktion i på www.laget.se kommer 

underlätta insamling framöver.   

 

Städdag inför fotbollens dag på lördag, ungdomsledare för mix17 är 

informerade sedan tidigare och har påmints om föräldrauppdraget. Fokus på 

utomhusytorna.  

 

§8 Bingosektionen:  
Kvarvarande material och lotter från Björkåvallen är fraktat till Furuskans.  

 

Presentkort på kafe deluxe inköpt till våra bingouppropare.  

Resultatet ser positivt ut och i linje med budget. Försäljningen har dock 

sannolikt påverkats negativt av av vädret vid de två första tillfällena.  

 

§9 Vaktmästeri/plan 
Planerarna har linjerat upp inför säsongsstart. Alla planer är även nygödslade. 

 

Christian har bett om prisförslag på en robotgräsklippare för A-plan.  
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§10 Föreningens Ekonomi  
Ekonomin ser bra ut.  

Styrelsemötet instämmer i att pengar som planeras används till renoveringen 

bundet i 3 månader för ränteintäkter. Det finns visst rörligt kapital utöver det i 

föreningen. 

 

§11 Övriga frågor 
 

Byggnation 

 

Dialog kring ändringar av planlösning. Förslag om att ett av 

omklädningsrummen har ytterligare dusch för större flexibilitet. Styrelsemötet 

positiv.   

 

Ordförande informerar om dialog i styrelsen gällande att dam-och herrlag på 

förslag ska kunna få ytterligare tillskott i sektionernas budget om lagen bidrar 

med arbetskraft för vissa specifika uppgifter under byggnationen.  

 

Viktigt att vi är aktiva på ex. sociala medier under byggnation för att skapa 

intresse och engagemang.  

 

Svårt att ange kostnader för materia för renovering innan vi har rivit och se hur 

det ser ut. Behov av bygglov är undersökt, Alvesta kommun anger att vi inte 

behöver bygglov.  

 

 

§12 Nästa möte:  
Tisdag 24 september kl 18:00 

 

§13 Mötets avslutande  

 
Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat. 

 

  

…………………………….                                    ………………………… 

Vid protokollet Angelica Arvidsson                 Justerare Roger Arvidsson 

 

 

 

 


